
 

 

Σέρρες, 30  Οκτωβρίου 2020 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα : «Στο κόκκινο η επιδημιολογική κατάσταση στο Νομό Σερρών και 

η κυβέρνηση αδυνατεί να δώσει λύσεις». 

 

Από το Μάρτιο του 2020, οι εκπρόσωποι των ιατρών στο Νοσοκομείο Σερρών, 

σύλλογοι ασθενών, κοινωνικοί και τοπικοί φορείς αλλά και η αντιπολίτευση, 

απευθύνουμε εκκλήσεις προς την κυβέρνηση με κάθε πρόσφορο μέσο για την 

ενίσχυση του Νοσοκομείου Σερρών. Παρά το γεγονός ότι το lockdown της 

περασμένης άνοιξης πραγματοποιήθηκε προκειμένου να ενισχυθούν συνολικά 

στη χώρα οι δομές υγείας όλων των βαθμίδων και ειδικά στο Νομό Σερρών 

παρατηρήθηκε πλειοδοσία υποσχέσεων από κάθε αρμόδιο ή και αναρμόδιο 

φορέα, το Νοσοκομείο Σερρών όχι απλώς δεν ενισχύθηκε αλλά 

αποδυναμώθηκε ακόμα περισσότερο με αποτέλεσμα σήμερα να υπηρετούν σε 

αυτό λιγότεροι ιατροί και νοσηλευτές από ότι στην αρχή της πανδημίας.  

 

Η κυβέρνηση, δεν αξιοποίησε την ελαστικοποίηση των ευρωπαϊκών όρων 

χρηματοδότησης για την ενίσχυση του ΕΣΥ, δεν επίσπευσε καμία διαδικασία 

πρόσληψης μόνιμου προσωπικού, επαναπαύθηκε στο γεγονός ότι το ΕΣΥ 

ανταποκρίθηκε στο πρώτο κύμα της πανδημίας και επίλεξε ακόμα και σε αυτές 

τις συνθήκες να αποδυναμώσει τις δημόσιες δομές υγείας προς όφελος των 

ιδιωτών.  
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Πέραν αυτών, αρνείται ακόμα και σήμερα να παρέμβει ώστε να τηρούνται 

απαρέγκλιτα τα υγειονομικά πρωτόκολλα, τουλάχιστον σε ότι αφορά δομές 

υψηλού κινδύνου όπως τα γηροκομεία. Χαρακτηριστικό παράδειγμα το 

γηροκομείο στο Νομό Σερρών, όπου σύμφωνα με τον Διευθυντή, το 

γηροκομείο δεν ήταν σε θέση να τηρήσει πλήρως τα υγειονομικά πρωτόκολλα, 

καθώς αυτό θα σήμαινε την πραγματοποίηση περίπου 100 τεστ/ημέρα, το 

κόστος των οποίων ανέρχεται περίπου σε 80€/τεστ, γεγονός που θα επέφερε 

ένα ημερήσιο κόστος περίπου 8.000€ το οποίο αδυνατεί να καλύψει το 

γηροκομείο. Παρά όμως την πολύ συγκεκριμένη δήλωση του Διευθυντή και 

παρά τα επανειλημμένα αιτήματα των Βουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ Προοδευτική 

Συμμαχία και όχι μόνο, η κυβέρνηση εξακολουθεί να μην αποφασίζει τη 

συνταγογράφηση των τεστ COVID-19. Επιμένει «να σπεύδει κατόπιν εορτής» 

αποστέλλοντας κλιμάκια του ΕΟΔΥ όταν είναι ήδη πολύ αργά και να κατηγορεί 

συστηματικά νέους και επαγγελματίες της εστίασης για την επιθετική έξαρση 

της πανδημίας. Το αποτέλεσμα είναι στο συγκεκριμένο γηροκομείο να 

υπάρχουν ήδη 50 κρούσματα μεταξύ των οποίων και περισσότεροι από δέκα 

εργαζόμενοι. Ο ΕΟΔΥ ενημέρωσε ότι δεν μπορεί να υποδεχτεί τα συγκεκριμένα 

κρούσματα και προκρίθηκε η «λύση» της μετατροπής μέρους του γηροκομείου 

σε κλινική COVID-19, χωρίς όμως να διευκρινίζεται  πώς μπορεί το γηροκομείο 

να ανταποκριθεί ως κλινική COVID-19, χωρίς να διαθέτει, εκ των πραγμάτων, 

το αναγκαίο και κατάλληλα εκπαιδευμένο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, 

αλλά και μεγάλο ποσοστό των εργαζομένων του να είναι θετικοί στον  COVID-

19 και με ασαφές το αν πρέπει ή όχι το λοιπό προσωπικό να τεθεί σε καραντίνα.  

 

Την ίδια στιγμή τα Νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης λόγω της ταυτόχρονης 

έξαρσης της πανδημίας δηλώνουν αδυναμία να φιλοξενήσουν ασθενείς από το 

Νομό Σερρών και το ιατρικό – νοσηλευτικό προσωπικό του Νοσοκομείου 

Σερρών δεν επαρκεί για να λειτουργήσουν οι υπάρχουσες κλινικές του. Η 

κυβέρνηση σε αυτή την πραγματικότητα, προκρίνει τη μόνιμη μετακίνηση 

ιατρών από τα Κέντρα Υγείας Στρυμονικού και Μαυροθάλασσας στο 

Νοσοκομείο Σερρών προκειμένου να ενισχυθεί μόνο μερικώς, υποβαθμίζοντας 

τις συγκεκριμένες μονάδες υγείας και υποχρεώνοντας τους μόνιμους κατοίκους 

δύο μεγάλων γεωγραφικά περιοχών, η πλειοψηφία των οποίων ανήκει στις 

ευάλωτες ηλικιακά ομάδες πληθυσμού, να μετακινούνται στο Νοσοκομείο 



Σερρών, στο επίκεντρο δηλαδή της πανδημίας, για να λάβουν υπηρεσίες που 

έως σήμερα παρέχουν τα Κέντρα Υγείας.  

 

Το υπάρχον προσωπικό στο Νοσοκομείο Σερρών, έχοντας ξεπεράσει προ 

πολλού τα όρια των αντοχών του, καλείται να δώσει μια ακόμα πιο δύσκολη 

υγειονομική μάχη και το Υπουργείο Υγείας, αντί να αποτελεί σύμμαχο στις 

υπεράνθρωπες προσπάθειες τους, αδυνατεί να ανταποκριθεί ακόμα και στα 

στοιχειώδη.   

  

Επειδή, οι ασθενείς, οι κάτοικοι και το υγειονομικό προσωπικό του Νομού 

Σερρών δεν είναι πολίτες δεύτερης κατηγορίας 

Επειδή, η κυβέρνηση έχει την υποχρέωση να ελαχιστοποιεί τους λόγους 

μετακίνησης πληθυσμού, ειδικά προς επιδημιολογικά φορτισμένες περιοχές 

της χώρας όπως η πόλη και το Νοσοκομείο των Σερρών, και αντί αυτού αυξάνει 

τους λόγους που μπορεί να υποχρεωθούν άνθρωποι μεγάλης ηλικίας να 

μετακινηθούν, 

Επειδή, η «λύση» της μετατροπής τμήματος του γηροκομείου σε κλινική 

COVID-19 χωρίς μέριμνα για την κατάλληλη επιστημονική στελέχωση της 

δομής μπορεί να προκαλέσει περισσότερα προβλήματα από όσα υποτίθεται ότι 

θα λύσει   

Επειδή, τα όρια ασφαλούς λειτουργίας του Νοσοκομείου Σερρών είναι 

συγκεκριμένα και έχουν μειωθεί λόγω της αδυναμίας της κυβέρνησης να 

ενισχύσει το Νοσοκομείο 

Επειδή, τα Νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης αδυνατούν να υποδεχτούν ασθενείς 

COVID-19 από το Νομό Σερρών,    

Επειδή, δομές υψηλής επικινδυνότητας αλλά και η πλειοψηφία των κατοίκων 

του Νομού Σερρών αδυνατούν να καλύψουν οικονομικά το κόστος διενέργειας 

τεστ COVID-19 και δεν το κάνουν με αποτέλεσμα να μην γνωρίζουν εάν είναι 

θετικοί ή όχι 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους το Νοσοκομείο Σερρών λειτουργεί σήμερα με 

λιγότερους ιατρούς και νοσηλευτές σε σχέση με τον Μάρτιο του 

2020; 



2. Πώς θα διασφαλίσει ότι θα καλυφθούν άμεσα όλες οι αναγκαίες για 

την ασφαλή και πλήρη λειτουργία του Νοσοκομείου θέσεις ιατρών; 

3. Πώς θα διασφαλίσει ότι στο γηροκομείο, που θα λειτουργήσει 

κλινική COVID-19, θα υπάρχει το κατάλληλο ιατρικό και 

νοσηλευτικό προσωπικό για την ιατρική φροντίδα των ασθενών 

και το κατάλληλο προσωπικό για την κάλυψη των καθημερινών 

αναγκών των φιλοξενούμενων ηλικιωμένων ανεξάρτητα εάν είναι 

ασθενείς με COVID-19 ή όχι, δεδομένου ότι μεγάλο μέρος του 

προσωπικού είναι ασθενείς και πολλοί ακόμα πρέπει να τεθούν σε 

καραντίνα;  

4. Πώς θα διασφαλίσει ότι δεν θα χρειαστεί να μετακινούνται μόνιμοι 

κάτοικοι των ευρύτερων περιοχών της Μαυροθάλασσας και του 

Στρυμονικού προς το Νοσοκομείο των Σερρών, γεγονός που 

προϋποθέτει τη διατήρηση των υφιστάμενων όρων λειτουργίας 

των Κέντρων Υγείας και τη διασφάλιση ότι αυτά θα μπορούν να 

παρέχουν τις ίδιες ακριβώς υπηρεσίες υγείας που παρέχουν και 

σήμερα;  

5. Πώς σκοπεύει να εξασφαλίσει τους αναγκαίους χώρους για τη 

νοσηλεία ασθενών δεδομένου ότι η Θεσσαλονίκη αδυνατεί να 

υποδεχτεί ασθενείς COVID-19 από το Νομό Σερρών και πώς θα 

διασφαλίσει ότι οι όποιοι χώροι εξευρεθούν θα είναι κατάλληλα 

εξοπλισμένοι και στελεχωμένοι ώστε να παρέχουν την κατάλληλη 

φροντίδα στους ασθενείς; 

6. Για ποιους λόγους ακόμα και σήμερα δεν αποφασίζεται η 

συνταγογράφηση της διενέργειας τεστ COVID-19 αλλά αντίθετα 

παραμένει η αποτυχημένη λογική της διενέργειας δωρεάν μαζικών 

rapid τεστ σε περιοχές υψηλού επιδημιολογικού φορτίου για λίγες 

ημέρες, όπως γίνεται στην πόλη των Σερρών ,μετά όμως από την 

έξαρση των κρουσμάτων;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 
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